

အတွဲ 9

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

ကျောင်းစာသင်နှစ်ထဲသို့ သင် ကောင်းမွန်စွာ အခြေတကျ ဖြစ်လိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ ခရိုင်ထဲတွင် အံ့ဩဖွယ်ကောင်းသော အစီအစဉ်များ နှင့် စဉ်းလှုပ်ရှား ဆောင်ရွက်မှုများ များစွာရှိပါသည်။ သင့်အား ကြီးမားသော ၎င်းအရင်းအမြစ်များကို ကျွန်ုပ်၏ အပတ်စဉ် သတင်းလွှာထဲတွင် ကျွန်ုပ် မျှဝေလိုပါသည်။ ဤသတင်းလွှာကို သင့် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) မိသားစု နှင့်မိတ်ဆွေများတို့နှင့် မျှဝေခြင်းပြုလုပ်ပြီး မိမိတို့အား မှာယူကြရန် အားပေး တိုက်တွန်းပါ - [သင်၏ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူးထံမှ အမှာစကား](#)

**နယ်မြေ VI သို့ ကွင်းဆင်းခြင်း**

ကျွန်ုပ်၏ ကွင်းဆင်းခရီးအတွက် အတော်ပင် ခရီးစဉ် ဖြစ်ခဲ့သည်။ လည်ပတ်မှုတစ်ခုစီတိုင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် အသိုင်းအဝိုင်းအတွက် စိတ်အားထက်သန်စွာ တာဝန်ထမ်းဆောင်ပေးသည့် ဝန်ထမ်းများတို့က ကျွန်ုပ်အား ဝမ်းသာစွာဖြင့် လိုက်လံစွာ နှင့် ကြိုဆိုကြပါသည်။ ပြီးခဲ့သည့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က အလုပ်ကွင်းဆင်းနေမှ Mrs. Pamela Benford နှင့်အတူ နယ်မြေ VI သို့ဖြစ်ပါသည်။ နယ်မြေ VI ၏ ထုံးတမ်းစဉ်လာဖြင့်မဟုတ်သော ကျောင်း သုံးနေရာသို့ သွားရောက် လည်ပတ်ခဲ့ပြီး Columbia အစုအဝေး၊ Towers အစုအဝေး နှင့် ထုံးတမ်းစဉ်လာဖြင့် မဟုတ်သော ထိုကျောင်းနေရာများ၌ပင် နယ်မြေ VI ကျောင်းအုပ် 16 ဦးတို့နှင့် ကျွန်ုပ် တွေ့ဆုံခဲ့ပါသည်။ နယ်မြေ VI အစိုးရဌာန (Micro-Cabine အဖွဲ့နှင့်လည်း ကျွန်ုပ်တွေ့ဆုံခဲ့ပါသည်။ ကတိပြုလုပ်ဆောင်ချက်များနှင့် အံ့ဖွယ်သော အလုပ်များကို ပြီးမြောက်အောင် လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် Mrs. Benford နှင့် နယ်မြေ VI တို့အား အထူးကျေးဇူးတင်ပါသည်။

နယ်မြေ VI ချန်ပီယံများလည်း မိမိတို့၏ အောင်မြင်မှု လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရောက်ရှိနေကြပြီး ဤသည်မှာ ဆင်နွှဲရန် တစ်ချို့သော အကြောင်းရင်းများဖြစ်ပါသည် -

- **ပညာရှင်များ**
  - ပြီးခဲ့သည့် CCRPI အစီရင်ခံစာများထဲတွင် 85% သော နယ်မြေ VI ကျောင်းများ တိုးတက်မှုရှိခြင်း
  - နယ်မြေ VI က ကျောင်း 3 မှ မိမိတို့၏ စုစုပေါင်း CCRPI ရမှတ်တွင် double-digit မှာ တိုးတက်မှုရှိကြောင်း ပြသခြင်း - Canby Lane မူလတန်းကျောင်း၊ Rowland မူလတန်းကျောင်း နှင့် Columbia မူလတန်းကျောင်း
  - နယ်မြေ VI ကျောင်း 5 ကျောင်း "Beat the Odds" - Canby Lane မူလတန်းကျောင်း၊ Columbia အလယ်တန်းကျောင်း၊ Peachcrest မူလတန်းကျောင်း၊ Rowland မူလတန်းကျောင်း၊ Wadsworth Magnet
  - Wadsworth Magnet (6 တန်း သင်္ချာ) ကျောင်းမှ ထူးချွန်ကျောင်းသားများ 24.7% မှ 75% အထိ တိုးမြှင့်လာခဲ့ပြီး ကြယ် 5 လုံး စံနှုန်းအဆင့်ဖြင့် အဆင့်မြင့် အသိအမှတ်ပြုခံရသည့်ကျောင်း
- **ကိရိယာ ဖြန့်ဖြူးခြင်း** - ကိရိယာများ တောင်းဆိုခဲ့သည့် အတန်း 1-12 တန်းအထိရှိ 98% သော ကျောင်းသားများက ၎င်းတို့အား လက်ခံရရှိခဲ့ပြီး
- **မိသားစုသို့ ကမ်းလင့်ထောက်ပံ့ခြင်း** - Several Region နယ်မြေ VI ရှိ ကျောင်းများစွာတို့မှ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးမရှိသည့် မိသားစုများ ထံသို့ ကျောင်းသားများအတွက် ကိရိယာများနှင့်/သို့မဟုတ် သင်ကြား ပို့ချမှုဆိုင်ရာ အရင်းအမြစ်များကို ဖြန့်ဖြူးပို့ဆောင်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

**ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာဌာနခွဲသို့ လည်ပတ်မှုခရီးစဉ် - ပန်းတိုင် III ဝန်ထမ်း ထိရောက်မှု**

ဝယ်ယူခြင်းနှင့် သဘောတူစာချုပ်များ၊ ပေးရန်ဘဏ်စာရင်း၊ စာရင်းကိုင် နှင့် မြို့တော်ပိုင်ဆိုင်မှုများ၊ ရသုံးငွေစာရင်းနှင့် ခွဲတမ်း၊ အန္တရာယ် စီမံမှု နှင့် ကျောင်း အစာအဟာရခါတ် ဝန်ဆောင်မှုများ ပါဝင်သည့် ဘဏ္ဍာရေးဌာန ဆိုင်ရာသို့ ကျွန်ုပ်သွားရောက်လည်ပတ်ခွင့်ရခဲ့ပါသည်။ ဤဌာနခွဲသည် ကျောင်းသားအောင်မြင်မှု အရင်းအမြစ်များနှင့်ချိန်ညှိသည့်အခါ နှင့် အကောင်းဆုံးသော အကျိုးထိရောက်မှုဖြင့် စီမံလည်ပတ်သည့်အခါ ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင်မှ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိခြင်း၊ တာဝန်ခံမှု နှင့် ဝယ်ယူသူ ဖောက်သည် ဝန်ဆောင်မှု တို့၏ အဓိကသော့ချက်ဖြစ်ပါသည်။

Ms. Masana Mailliard အား သူမ၏ ခေါင်းဆောင်မှုအတွက် နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကြားဖြတ်ဘဏ္ဍာရေး အရာရှိချုပ် အဖြစ် ဝင်ရောက် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ခြင်း အတွက် ကျွန်ုပ် ချီးကျူးပါသည်။ COVID-19 ပိတ်ခြင်း တစ်လျှောက်လုံး၌ ဘဏ္ဍာရေးအတွက် အလုပ်လုပ်ဆောင်ခဲ့ သည်မှာ မလွယ်ကူပါ။ မိမိတို့၏ အလုပ်ကြိုးစားအားထုတ်မှုအတွက် ကျွန်ုပ် အလွန် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ရသုံးငွေစာရင်း ဖွံ့ဖြိုးမှု ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်အကျဉ်းနှင့် သုည-အခြေပြု ရသုံးငွေ စာရင်းကို အသုံးပြုသည့် လုပ်ငန်းစဉ် အသစ် တစ်ခုအား စီမံဆောင်ရွက်ရန် အစီအစဉ်များကို ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့် အဖွဲ့တို့နှင့် တွေ့ဆုံရန် ကျွန်ုပ် ဝမ်းသာပါသည်။

သင်တို့အများစု မှာ အလုပ်သမားနေ့ ရောက်ရှိမည့် ရက်သတ္တပတ်အား လပ်ရက်ကို စောင့်မျှော်နေမည်မှာ သေချာပါသည်။ သင့်မိသားစုများပျော်ရွှင်မှု အတွက် သင် အချိန်ယူမည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ နောက်ထပ်သော အလုပ်သမားနေ့ အစာအဟာရခါတ်ဆိုင်ရာ အချိန်ဇယား အချက်အလက် နှင့် curbside ကောက်ယူရန် အစားအစာ ဘေးကင်းလုံခြုံမှု အချက်အလက်များအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ အောက်တွင် ကြည့်ရှုပါ။ ထို့အပြင် လူမှုရေးမီဒီယာပေါ်တွင် သင်၏ ပေးပို့သော ဓါတ်ပုံများနှင့် တုံ့ပြန်ချက်များအပေါ် ကျွန်ုပ် ပျော်ရွှင်ပါသည်။ သင်၏ ပျော်ရွှင်သော နည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့်အဝေးမှ လေ့လာသင်ယူခြင်း နေရာများ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာရှင်များကို တစ်လျှောက်လုံး ပံ့ပိုးကူညီလာသည့် ချီးကျူးဖွယ်သော မိသားစုများ၊ မိဘများ နှင့် လမ်းညွှန်သူများ တို့ကိုလည်း ဆက်လက် ဖြန့်ချိစေလိုပါသည်။ နည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့်အဝေးမှ လေ့လာသင်ယူခြင်းသည် အားလုံးတို့၏ ပါဝင်မှုကို လိုအပ်ပြီး အားလုံးတို့၏ လုပ်ဆောင်ခဲ့မှုအတွက် ကျွန်ုပ် အလွန် ဝမ်းသာပါသည်။ ပျော်ရွှင်သော အားလပ်ရက် ဖြစ်ပါစေ။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Mrs. Cheryl Watson-Harris | ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး